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Protokół nr 9/2019                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 19 sierpnia 2019 r.  

 

          Posiedzenie Komisji Infrastruktury odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1605 do godz. 1739.                                                                           

Posiedzeniu  przewodniczył radny Edward Odelga przewodniczący Komisji.                        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 3 członków Komisji 

(radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek i Elżbieta Bień).  Po dotarciu  pozostałych 

radnych w posiedzeniu uczestniczyło 6 radnych.              

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.     

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 8/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 24 czerwca 2019 r. 

2. Zaopiniowanie Informacji o działalności kontrolnej Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Opolu w 2018 (druk nr 292). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Marka z Jemielnicy w Opolu (druk 

nr 290). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście IIa” w Opolu (druk nr 319). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 

celowej Powiatowi Opolskiemu (druk nr 291). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania na rzecz realizacji projektu pn. 

„Prowadzenie działań informacyjno-edukacyjnych pod nazwą "Ochrona BIO w Mieście 

Opolu" - bioróżnorodność Opolszczyzny wzdłuż pasa Odry” (druk nr 304). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Opola (druk nr 314). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

z Gminą Prószków w celu wspólnej realizacji zadań publicznych w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego (druk nr 315). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Opole, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów (druk nr 316). 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Prezydenta Miasta Opola Porozumienia z Państwowym Gospodarstwem 

Wodnym Wody Polskie w sprawie wsparcia finansowego inwestycji - przebudowa Polderu 

Żelazna (druk nr 317). 
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11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwoju Opola do 

2030 r." (druk nr 318). 

12. Temat z planu pracy Komisji: "Budowa tężni solankowej - informacja nt. stopnia 

zaawansowania prac projektowych". 

13. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad: 

 Protokół nr 8/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

24 czerwca 2019 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 3 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek i Elżbieta Bień. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:  

  Informacja o działalności kontrolnej Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Opolu w 2018 (druk nr 292) nie została zreferowana z powodu nieobecności 

osoby omawiającej. 

Pytań i dyskusji nie było.  

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

 

do Informacji o działalności kontrolnej Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Opolu w 2018 (druk nr 292) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie informacji. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień i Przemysław 

Pospieszyński. 

  

 

Do punktu 3. porządku obrad:  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Marka z Jemielnicy w Opolu (druk nr 290) 

zreferował Główny Specjalista Biura Urbanistycznego Krzysztof Śliwa, który również 

udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Edwarda Odelgi. 

Dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Marka z Jemielnicy w Opolu (druk nr 

290) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek.                                    

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Przemysław 

Pospieszyński i Małgorzata Wilkos. 

 

Do punktu 4. porządku obrad:  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście IIa” w Opolu (druk nr 319) zreferował 

Główny Specjalista Biura Urbanistycznego Krzysztof Śliwa. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście IIa” w Opolu (druk nr 319) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek.                                     

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Przemysław 

Pospieszyński i Małgorzata Wilkos. 

 

Do punktu 5. porządku obrad:  

 Naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii Grażyna Czapla omówiła projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Opolskiemu (druk nr 

291). 

Pytań i dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Powiatowi Opolskiemu (druk nr 291) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek.                                          

Opinię podjęto 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 

się.                    

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień i Przemysław 

Pospieszyński. 

 

 

 Do punktu 6. porządku obrad:  

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie współdziałania na rzecz realizacji 

projektu pn. „Prowadzenie działań informacyjno-edukacyjnych pod nazwą "Ochrona BIO 

w Mieście Opolu" - bioróżnorodność Opolszczyzny wzdłuż pasa Odry” (druk nr 304) 

dokonała naczelnik ds. Wydziału Europejskich i Planowania Rozwoju Iwona Mąkolska-

Frankowska. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie współdziałania na rzecz realizacji projektu pn. 

„Prowadzenie działań informacyjno-edukacyjnych pod nazwą "Ochrona BIO w Mieście 

Opolu" - bioróżnorodność Opolszczyzny wzdłuż pasa Odry” (druk nr 304) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Przemysław 

Pospieszyński, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 7. porządku obrad:  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Miasta Opola (druk nr 314) zreferował kierownik Referatu Ochrony 

Zasobów Naturalnych i Edukacji Ekologicznej Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Sebastian Smoliński. 

Pytań i dyskusji nie było. 

http://tel.umo.opole.pl/telefony_spis.php?s_referat=14
http://tel.umo.opole.pl/telefony_spis.php?s_referat=14
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Miasta Opola (druk nr 314) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Przemysław 

Pospieszyński, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 8. porządku obrad:  

Naczelnik Wydziału Transportu Tomasz Zawadzki dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Prószków w celu 

wspólnej realizacji zadań publicznych w zakresie lokalnego transportu zbiorowego (druk 

nr 315). 

Pytania zgłaszali radni: Edward Odelga i Elżbieta Bień, a odpowiedzi udzielał 

naczelnik Wydziału Transportu Tomasz Zawadzki.  

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą 

Prószków w celu wspólnej realizacji zadań publicznych w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego (druk nr 315) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Przemysław 

Pospieszyński, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 9. porządku obrad:   

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Opole, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów (druk nr 316) omówił naczelnik Wydziału Transportu Tomasz Zawadzki, który 

również udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Arkadiusza Szymańskiego. 

Dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Opole, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania 

z tych obiektów (druk nr 316) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Przemysław 

Pospieszyński, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 10. porządku obrad:   

Wprowadzenia do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie przez Prezydenta Miasta Opola Porozumienia z Państwowym Gospodarstwem 

Wodnym Wody Polskie w sprawie wsparcia finansowego inwestycji - przebudowa Polderu 

Żelazna (druk nr 317) dokonała naczelnik Wydziału Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 

Komunalnej Agnieszka Maślak. 

Pytania zgłaszał radny: Przemysław Pospieszyński, a odpowiedzi udzielały: naczelnik 

Wydziału Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Maślak oraz 

Zastępca Prezydenta Miasta Opola Małgorzata Stelnicka.  

W punkcie dyskusja głos zabrali: radny Edward Odelga oraz naczelnik Wydziału 

Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Maślak. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Prezydenta Miasta Opola Porozumienia z Państwowym Gospodarstwem Wodnym 

Wody Polskie w sprawie wsparcia finansowego inwestycji - przebudowa Polderu 

Żelazna (druk nr 317) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, Przemysław 

Pospieszyński, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz Szymański. 
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Do punktu 11. porządku obrad:   

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwoju Opola do 2030 r." (druk 

nr 318) zreferowała i prezentacji dokonała naczelnik Wydziału ds. Europejskich i Planowania 

Rozwoju Iwona Mąkolska – Frankowska, która także udzieliła odpowiedzi na pytanie radnej 

Elżbiety Bień. 

W punkcie dyskusja głos zabrali radni: Waldemar Matuszek, Przemysław Pospieszyński, 

Edward Odelga oraz Zastępca Prezydenta Miasta Opola Małgorzata Stelnicka.  

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 19 sierpnia 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwoju Opola do 2030 r." (druk 

nr 318) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek.                             

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Elżbieta Bień, 

Małgorzata Wilkos i Arkadiusz Szymański), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie 

wstrzymującym się (radny Przemysław Pospieszyński). 

 

Do punktu 12. porządku obrad:   

Krótkiego wstępu do tematu z planu pracy Komisji: "Budowa tężni solankowej - 

informacja nt. stopnia zaawansowania prac projektowych" dokonała zastępca naczelnika 

Wydziału Inwestycji Miejskich Bożena Czarnecka, która oddała głos omawiającemu materiał. 

Temat zreferował i prezentacji dokonał Adam Jagieluk Inspektor w Wydziale Inwestycji 

Miejskich. 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabierali radni: Elżbieta Bień, Edward 

Odelga, Przemysław Pospieszyński i Waldemar Matuszek, a także: Zastępca Prezydenta 

Miasta Opola Małgorzata Stelnicka oraz zastępca naczelnika Wydziału Inwestycji Miejskich 

Bożena Czarnecka. 

 

Do punktu 13. porządku obrad:   

 W punkcie sprawy różne nie zgłoszono żadnych spraw. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

  

                 Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                    Radny Edward Odelga  

 

Protokołowała:            

Teresa Muc 


